

MOVES #32:

Ein Abend mit / An evening with Judith Hopf
24. 04. 2012, um 20.30h / at 8:30pm

Sehr geehrte Damen und Herren, liebe Freunde,
Image Movement freut sich, Filme von Judith Hopf zeigen zu können.

Judith Hopfs künstlerische Praxis reicht von Installation und Skulptur, über Film und Video bis hin zur Performance. In ihren Werken wirft sie einen genauso kritischen wie humorvollen Blick auf gesellschaftliche Konventionen. Identität, Körperpolitik und soziale Verhaltensweisen zeigt sie im Gegensatz zu den bestehenden Diskursen in alternativen, enthierarchisierten (An-)Ordnungen. Dabei sucht sie immer wieder Zusammenarbeiten mit anderen Künstlerinnen und Künstlern und versteht ihre Arbeitsweise als Teil eines kollektiven Prozesses.

Bei Image Movement wird Judith Hopf (*1969, Karlsruhe; lebt in Berlin) eine Auswahl neuerer Filmarbeiten wie *Zählen!* (2009) oder *Some End of Things: The Conception of Youth* (2011) präsentieren.

Die Künstlerin wird anwesend sein.

Der Eintritt ist frei.

Dear Sir or Madam, dear friends,
Image Movement is delighted to present films by Judith Hopf.

The artistic practice of Judith Hopf ranges from installation, sculpture to film, video and performance. In her works she takes an equally critical and humorous view of social conventions. In contrast to the established discourses she shows identity, body politics and socio-cultural behaviors in alternative, de-hierarchised configurations. Thereby she seeks continuously collaborations with other artists and conceives her working method as a part of a collective process.

At Image Movement, Judith Hopf (b. 1969, Karlsruhe; lives in Berlin) will present a selection of her recent film works as *Zählen!* (2009) or *Some End of Things: The Conception of Youth* (2011).

The artist will be present.

Admission free.



Film still: Judith Hopf, *Zählen!*, 2009, 16 mm, 3 min. Courtesy the artist and Croy Nielsen, Berlin.

Image Movement | Oranienburger Strasse 18 | 10178 Berlin
Image Movement | Artist Films, Films on Art and Records | Mo – Sa, 11 – 19 h
P. *49.30.3088.197.80 F. *49.30.2888.403.52
info@imagemovement.de | www.imagemovement-store.com